

6D4N 首尔/南怡岛 SEOUL / NAMI ISLAND

Singapore

✓ Incheon Tour Code: JKSN







D1 JOHOR BAHRU 🖨 SINGAPORE

(MOB)

D2 SINGAPORE ₹ INCHEON 🖨 SEOUL

(B/L)

- ☑ Incheon Chinatown
- ☑ Jajangmyeon Museum
- ☑ Bukchon Hanok Village
- ☑ Dongdaemun

D3 SEOUL A GANGWON-DO SUWON (B/L/D

- ☑ Nami Island
- ✓ Ski Experience Tour (Excludes rental of ski clothing or equipment at 70,000 WON/PAX)

D4 SUWON ☐ SEOUL (B/L)

- **☑** Gyeongbokgung Palace
- ☑ Cheongwadae (Pass By)
- ✓ Seaweed Museum

 (DIY Kimchi + Hanbok Wearing)
- **☑** Hongdae Shopping Street

D5 SEOUL (B/L)

- ☑ Ginseng Specialty Shop
- **☑** Healthy Liver Shop
- **☑** Cosmetic Centre

<mark>D6</mark> SEOUL র SINGAPORE (B/MOB)

☑ Local Food Product



√ 5 Breakfast / 4 Lunch / 1 Dinner Special Cuisine:

- ★ Chuncheon Chicken Stir-fry
- ★ Ginseng Chicken
- ★ Korean Cuisine

TOURIST ATTRACTIONS:

GANGWON-DO

- Nami Island The place was famous for its beautiful tree lined roads, the filming site of the popular Korean drama serial - "Winter Sonata".
- ◆ Skiing Experience Enjoy the thrill and joy of skiing with slopes and guidance suitable for all levels. Surrounded by pristine snowy mountains, glide down the slopes and immerse yourself in nature's beauty and tranquility. Skiing is a perfect way to connect with nature and relax your mind and body. Join us and explore the magical world of snow.

SEOUL

- Gyeongbokgung Palace Built during the Joseon Dynasty, it stands as a symbol of Korea's rich cultural heritage. The palace is renowned for its magnificent architecture, including ornate gates, pavilions, and meticulously landscaped gardens.
- ◆ **Bukchon Hanok Village** Renowned for its preservation of traditional Korean houses called "hanok," this area offers a glimpse into Seoul's historical architecture and cultural heritage.
- Myeong-dong Myeong-dong is a favourite shopping area for young Seoulites and international tourists, known for its cosmetics, skincare, and fashion shops, and is particularly popular with Taiwanese and American travellers. The main street is closed to motorized and non-motorized vehicles to ensure a smooth flow for pedestrians. In addition to its commercial prosperity, Myeong-dong is also one of Seoul's main business districts.
- Hongdae Shopping District Hongdae is a neighborhood known for its youthful ambience, with shops selling everything from clothing and cosmetics to living goods and books, as well as unique cafés and restaurants. The streets are also filled with buskers and dance performances, making a walk here quite entertaining.
- ◆ Songwol-dong Fairytale Village Songwol-dong Fairytale Village Once in decline due to population outflow, has revitalized itself by having artists paint fairy tale stories on its walls, attracting a large number of tourists and becoming one of the popular attractions in Incheon.



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Riviera Incheon Hote I/ Royal Emporium Incheon Hotel or Similar Class
- ✓ Prumir Hotel or Similar Class
- ✓ Seoul Marinabay Hotel or Similar Class

x1 Night x1 Night

x2 Nights

NO OPTIONAL TOUR





精简行程

^{第一天} 桑佛 🖨 新加披

(机上用餐)

第二天

新加坡 🋪 仁川 🖨 首尔

(早

- ☑ 松月洞童话村
- ☑ 仁川唐人街
- ☑ 炸酱面博物馆
- ☑ 北村韩屋村
- ☑ 东大门

第三天

首尔 🖹 江原道 🖹 水原

(早/午/晚

- ☑ 南怡岛
- ☑ 滑雪之乐(不包含租借滑雪用具及雪衣 费用70,000韩币/人)

第四天

水原 🖹 首尔

(早/午

- ☑ 景福宫
- ☑ 青瓦台 (途径)
- ☑ 紫菜博物馆(DIY泡菜+穿传统韩服体验)
- ☑ 弘大购物街

第五天

首尔

(早/午)

- ☑ 人参专卖店
- ☑ 护肝宝专卖店
- ☑ 韩国化妆品
- ☑ 明洞 & 免税商场

第六天

首尔 矛 新加披

(早/机上用餐

☑ 土产店





✓ 5早餐/4午餐/1 晚餐

风味餐:

- ★ 韩式辣炒鸡排
- ★ 人参鸡汤
- ★ 韩式料理

观光景点:

江源道

- ◆ 南怡岛 韩剧《冬季恋歌》男女堕入爱河的外景拍摄地。漫步于罗曼 蒂克的 林荫道。参观剧情介绍和不同的拍摄点。
- ◆ 滑雪体验 体验滑雪的乐趣,享受滑雪带来的速度与激情。无论您是 初学者还是滑雪高手,我们都有适合您的滑雪道和专业指导。置身于 洁白的雪山中,感受大自然的美丽与宁静,滑行在银装素裹的雪道上 ,享受这一无与伦比的运动体验。滑雪不仅是一项运动,更是一种亲 近自然、放松身心的方式。加入我们的滑雪体验,探索雪中的奇妙世界。

首尔

- ◆ **景福宫** 朝鲜王朝时期建造的这座宫殿是韩国丰富文化遗产的象征。 这座宫殿以其壮丽的建筑而闻名,包括华丽的门户、亭台楼阁和精心 布置的花园。
- ◆ **北村韩屋村** 以保留传统韩式房屋(称为"HANOK")而闻名的地区,为人们展示了首尔的历史建筑和文化遗产。
- ◆ 明洞 明洞是首尔年轻人和国际观光客最爱的商圈,以化妆品、护肤品和时装店闻名尤其受到台湾和美国旅客欢迎。主要街道禁止机动车和非机动车通行,保障行人畅行。除了商业繁荣,明洞也是首尔的主要商务区之一。
- ◆ 弘大购物区 弘大购物区指的就是弘益大学前面的商业区,是首尔时 尚年轻人最集中的地区之一。由于弘大本身是一所艺术院校,这里汇 聚了众多年轻艺术家,徜徉在这里的时时刻刻,你都不难发现各种新 奇、有个性的物品,久而久之这个区域也就成了"个性""时尚"的 代名词。除了各类艺术品以外,在弘大主要商业街旁的胡同里还不难 找到特色主题咖啡屋,让来到这里的人获得多样丰富的体验。
- ◆ 松月洞童话村 小镇就像一个巨大的3D童话彩绘村,以各国童话故事当作主题,经过生态环境改造,如今已经是一个旅游景点、白雪公主城堡、小鹿斑比等。



酒店住宿(4晚)

- ✓里维埃拉仁川机场酒店/皇家商场酒店或同级
- ✓ 普米尔酒店或同级
- ✓首尔滨海湾酒店或同级

x1 晚

x1 晚 x2 晚

无自费项目

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。

旅游质讯 General Information

·韩国 SOUTH KOREA・

货币 Currency	SOUTH KOREA WON-KRW 韩币 - KRW	信用卡 Credit Card	* 许多信用卡在韩国都能通用 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.	
货币兑换率 Exchange Rate	KRW 1000 = MYR 3.80 1000 韩币= 马币 3.80	拨号代码 Dial Code	SOUTH KOREA :+82 韩国 :+82	
电压 Voltage	*Subject to currency of the day* *以当天汇率为Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket	2 Round Pins *Please bring a universal electric plug adapter 两个圆脚头插座 *请自带多功能插座	
时差 Time Different	South Korea is 1 hour ahead of Malaysia 韩国标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Check in Luggage: 30 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall no exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过30公斤	
气候 Weather	□ Spring 春季 □ Summer 03月 - 05月 06月 - 0 Mar to May Jun to Au 24℃ - 10℃ 30℃ - 15	8月 09 ig Se	月 09月 - 11月 12月 - 02月 Sep to Nov Dec to Feb	
飞机型号 Aircraft Type	A330		*Subject to change* *可随时更	
Departure Da 出发日期:	ate:	Flight: 航班行程:		
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fue	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	
Tipping: 小费:		Agent Collection	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL:		
G	GD Partner:	总数: 		

Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441